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ZAPISNIK 

O RADU 43. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 30.11.2020. GODINE U VIJEĆNICI 

  

Broj: 01-GV-02-1112/20 

Datum: 30.11.2020. godine  

 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati.  

 

Sjednicom je predsjedavao Dr. Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća.     

 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici:  

1. Prof. dr. Velija Katica   

2. Mr. Vedad Deljković  

3. Mr. Hazim Bahtanović 

4. Reuf Hafizović 

5. Edina Gabela  

6. Adnan Gušo 

7. Toni Vukadin  

8. Dr. Igor Gavrić  

9. Mr. Tea Mušić  

10. Bajro Biber 

11. Srđan Srdić   

12. Adnan Talić  

13. Lana Velić 

14. Nuko Grebović  

15. Almedin Miladin 

16. Miro Lazović  

17. Miroslav Živanović 

18. Barbara Peleš Stroil  

19. Nihad Uk  

20. Samir Fazlić  

21. Vedran Grebo  

 

Odsutni: Srđan Simonović, Sanela Fijuljanin (najavljen izostanak), Alma Jašarević, Sead Srna 

(najavljen izostanak), Denis Stojnić, Snežana Omukić, Nazif Osmanović (najavljen izostanak). 

 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Abdulah Skaka, Gradonačelnik  

2. Ivica Šarić, zamjenik Gradonačelnika  

3. Milan Trivić, zamjenik Gradonačelnika  

4. Safet Krajišnik, sekretar Gradskog vijeća  

5. Maja Hadžihalilović, sekretar organa uprave 

6. Subha Krajišnik, rukovodilac Stručne službe gradonačelnika Grada Sarajeva 

7. Sanjin Smajlović, pravobranilac Grada Sarajeva  

8. Erna Čolić, šef kabineta Gradonačelnika  

9. Dragana Solaković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu i razvoj Grada 

10. Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije 

11. Mila Eminović Rizvanović, pomoćnik Gradonačelnika za evropske integracije i EU fondove 

12. Meliha Olovčić, pomoćnik Gradonačelnika za opću upravu i zajedničke poslove 
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13. Zinaida Čengić, ispred Stručne službe gradonačelnika Grada Sarajeva 

14. Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 

15. Ensar Eminović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. 

16. Senka Ibrišimbegović, direktorica JU „Muzej savremene umjetnosti Ars Aevi Sarajevo“ 

17. Muhidin Zametica, ispred JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

18. Šefket Brković, ispred JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

19. Članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj službi 

za Gradsko vijeće)  

 

Sjednica je započela intoniranjem himne. 

 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozdravio prisutne i otvorio 43. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, uz konstataciju da sjednici prisustvuje 18 gradskih vijećnika, te da 

su gradski vijećnici Sead Srna, Nazif Osmanović i Sanela Fijuljanin najavili odsustvo.  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je otvorio raspravu o Zapisniku o radu sa 43. 

sjednice Gradskog vijeća održane 28.10.2020. godine.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 43. sjednice Gradskog vijeća održane 

28.10.2020. godine.  

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio gradske vijećnike da su, uz predloženi 

dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela, koja su održana u pripremi 43. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika Gradonačelnika.  

 

Zatim je najavio određivanje o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, 

i to: 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 

2021. godini 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Želimir Altarac 

Čičak) 

3. Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža 

Grada Sarajeva 

4. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje “Asocijacija 

nezavisnih intelektualaca- Krug 99” 

5. Prijedlog Odluke o preraspoređivanju dijela finansijskih sredstava iz dobiti Javnog preduzeća 

za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih 

djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” d.o.o) 

 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je zatražio da se Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu 

„Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2021. godini, izostavi iz prijedloga dnevnog reda 43. 

sjednice Gradskog vijeća, te predložio da se usvoji zaključak da se u narednih sedam ili deset dana 

izmijeni Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2021. 
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godini, te da se Odlukom omogući da Gradsko vijeće raspiše Javni poziv za dodjelu „Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva“, kao i da se, u narednom periodu, usaglasi prijedlog kandidata, koji će činiti 

Odbor.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o imenovanju Odbora za 

dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2021. godini izostavi iz dnevnog reda 43. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je ponovio prijedlog zaključka, a Predsjedavajući Gradskog 

vijeća Igor Gavrić je pojasnio proceduru predlaganja kandidata za imenovanje Odbora za dodjelu 

„Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja 

„Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Želimir Altarac Čičak) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o imenovanju Komisije za 

dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog 

značaja za Grad Sarajevo za Udruženje “Asocijacija nezavisnih intelektualaca- Krug 99” 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je prijedlog da 

se Odluka o preraspoređivanju dijela finansijskih sredstava iz dobiti Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih 

djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” d.o.o) razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 

 

***** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 43. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Želimir Altarac Čičak) 

2. Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža Grada 

Sarajeva 

3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje “Asocijacija 

nezavisnih intelektualaca- Krug 99” 
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4. Prijedlog Odluke o preraspoređivanju dijela finansijskih sredstava iz dobiti Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih 

djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” d.o.o) 

5. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

6. Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, 

po Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva za školsku 

2019./2020. godinu 

7. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu 

8. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu 

9. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu 

10. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2021. godinu 

11. Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2021. godinu 

12. Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo za 

period 01.01.- 30.06.2020. godine sa Izvještajem o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2019. godinu 

13. Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata 

Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

“Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01. – 30.06.2020. godine 

14. Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove “Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI 

Sarajevo”/”Gradski muzeji” za period 01.01. – 30.06.2020. godine 

15. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

16. Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2020. godine 

17. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

***** 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Želimir Altarac 

Čičak) 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Komisija za izbor i imenovanja, da je materijal razmatrala Komisija za 

Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Počasni građanin 

Grada Sarajeva“ (Želimir Altarac Čičak), kako je predložena.  

 

 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža 

Grada Sarajeva 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Administrativna komisija, da je materijal razmatrala Komisija za Statut 

i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Komisija za Statut i akte usvojila 

sljedeći zaključak: 
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„Komisija za Statut i akte sugeriše da Grad Sarajevo, kao jedinica lokalne samouprave, razmotri 

mogućnost prodaje garaža i poslovnih prostora, u skladu sa Zakonom o privatizaciji preduzeća u F 

BiH.“ 

 

Gradonačelnik Grada Sarajeva Abdulah Skaka je predložio da se u Prijedlogu Odluke o 

imenovanju Komisije za dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža Grada Sarajeva, komisija 

izmijeni ili dopuni članovima iz reda gradskih vijećnika koja bi razmatrala i pristigle ponude po 

javnim pozivima za Kasarnu Jajce i objekat Vidikovac. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić i sekretar Gradskog vijeća Safet Krajišnik su dali 

dodatna pojašnjenja na prijedlog gradonačelnika Grada Sarajeva Abdulaha Skake. 

 

U raspravi je učestvovao gradski vijećnik Toni Vukadin, gradski vijećnik Nihad Uk i gradski 

vijećnik Miroslav Živanović, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja je dao sekretar Gradskog 

vijeća Safet Krajišnik, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić i gradonačelnik Grada 

Sarajeva Abdulah Skaka.  

 

Na zahtjev Predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika „Miladin-Vukadin“, Predsjedavajući 

Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio pauzu u trajanju od 5 minuta. 

Uslijedila je pauza.  

Obzirom da je gradski vijećnik Toni Vukadin predložio zaključak, na poziv Predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 13 glasova „za“, 

dva glasa „protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), nije usvojilo sljedeći zaključak: 

„U skladu sa Odlukom Gradonačelnik formira Komisiju za raspisivanje javnih poziva, s tim da se 

javni poziv za objekat restorana Vidikovac ne objavljuje prije saglasnosti Gradskog vijeća.“  

 

Budući da je gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

„Miladin-Vukadin“, izrazio sumnju u rezultate glasanja, uslijedilo je poimenično glasanje. 

 

Sekretar Gradskog vijeća Safet Krajišnik je pozvao gradske vijećnike da se i poimenično izjasne, 

te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi: 

1. Prof. dr. Velija Katica – suzdržan 

2. Mr. Vedad Deljković – suzdržan 

3. Srđan Simonović – odsutan 

4. Mr. Hazim Bahtanović – suzdržan 

5. Reuf Hafizović – protiv 

6. Edina Gabela – suzdržana 

7. Gušo Adnan – suzdržan 

8. Toni Vukadin – za 

9. Dr. Igor Gavrić – za  

10. Mr. Tea Mušić – suzdržana  

11. Sanela Fijuljanin – odsutna 

12. Bajro Biber – za 

13. Srđan Srdić – suzdržan 

14. Alma Jašarević – odsutna 

15. Adnan Talić – odsutan 

16. Mr. Sead Srna – odsutan 

17. Denis Stojnić – odsutan 
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18. Snežana Omukić – odsutna 

19. Lana Velić – za 

20. Nuko Grebović – za  

21. Almedin Miladin – za 

22. Miro Lazović – za  

23. Miroslav Živanović – za 

24. Barbara Peleš Stroil – za 

25. Nihad Uk – za 

26. Samir Fazlić – za 

27. Vedran Grebo – za 

28. Nazif Osmanović – odsutan 

 

Poslije poimeničnog izjašnjavanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao 

da Gradsko vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova ''za'', jednim glasom ''protiv'' i sedam 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, nije usvojilo predloženi zaključak gradskog 

vijećnika Tonija Vukadina.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Odluku o 

imenovanju Komisije za dodjelu u zakup poslovnih prostorija i garaža Grada Sarajeva, kako 

je predložena.  

 

 

Ad 3)  

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje “Asocijacija 

nezavisnih intelektualaca- Krug 99” 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, da je materijal razmatrao Odbor za društvene 

djelatnosti i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje “Asocijacija nezavisnih intelektualaca- Krug 99”, kako je predložena.  

 

 

Ad 4)  

Prijedlog Odluke o preraspoređivanju dijela finansijskih sredstava iz dobiti Javnog preduzeća 

za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih 

djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” d.o.o) 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, da je materijal razmatrao Odbor za budžet i finansije i 

Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je Odluku o 
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preraspoređivanju dijela finansijskih sredstava iz dobiti Javnog preduzeća za upravljanje, 

zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od 

javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” d.o.o), kako je predložena.  

 

 

Ad 5) 

Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je Izvještaj podnio Gradonačelnik, da je materijal razmatrala Komisija za Statut i akte i 

Odbor za lokalni biznis i turizam, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje je podnijela Subha Krajišnik, rukovodilac Stručne službe gradonačelnika 

Grada Sarajeva. 

 

U raspravi su učestvovali gradska vijećnica Tea Mušić i gradski vijećnik Vedran Grebo, a dodatna 

pojašnjenja je dao sekretar Gradskog vijeća Safet Krajišnik.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i dva „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je Izvještaj o primjeni 

Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva, kako je predložen.  

 

 

Ad 6) 

Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva, po Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva za 

školsku 2019./2020. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je Izvještaj podnio Gradonačelnik, da je materijal razmatrao Odbor za društvene 

djelatnosti i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za društvene djelatnosti 

usvojio sljedeći zaključak: 

„Odbor za društvene djelatnosti sugeriše Gradskom vijeću da razmatra Izvještaj o provođenju Odluke 

o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, po Konkursu za stipendiranje 

učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva za školsku 2019./2020. godinu kako je predložen, 

s tim da se izmijeni Odluka o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, kako 

bi se precizirao tok kompletnog procesa isplate stipendija.“ 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Izvještaj o 

provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, po 

Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva za školsku 

2019./2020. godinu, kako je predložen.  
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Ad 7) 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Kolegij Gradskog vijeća, da su materijal razmatrala sva radna tijela 

Gradskog vijeća, da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima, te da su u Nacrt 

Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu uvršteni prijedlozi iz inicijativa sa 

sjednica Gradskog vijeća, prijedlozi radnih tijela Gradskog vijeća i Gradonačelnika. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Komisija za spomenike usvojila 

sljedeći zaključak: 

„Imajući u vidu da Inicijativa za podizanje Spomen obilježja žrtvama na Kazanima datira dosta dugo, 

Komisija za spomenike predlaže da se u 2021. godini poduzmu konkretne aktivnosti na podizanju 

ovog Spomen obilježja.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za budžet i finansije 

usvojio sljedeći zaključak: 

„Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt Programa 

rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu kako je predložen i uputi ga u javnu raspravu, 

uz prijedlog da se u Oblasti VI – Gradske finansije, zamjeni naziv Informacije o izvršavanju Budžeta 

Grada Sarajeva za I,II i III kvartal, tako da glasi: “Informacija o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva 

za period 01.01.-31.03., 01.01.-30.06. i 01.01.-30.09.2021. godine.” (“Službene novine Federacije 

BiH”, broj 91/15).  

Ovaj prijedlog će se tretirati kao primjedba u javnoj raspravi na Nacrt Programa rada Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva za 2021. godinu.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Komisija za Statut i akte usvojila 

sljedeći zaključak: 

„Komisija za Statut i akte konstatuje da je utvrđeni Nacrt akta dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri, predložen u propisanoj formi i osnovan u Statutu Grada 

Sarajeva, predložen u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva, te sugeriše Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. 

godinu, kako je utvrđen i uputi ga u javnu raspravu.“ 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je Zaključak 

kojim se Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu upućuje u javnu 

raspravu, kako slijedi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva za 2021. godinu koji je sastavni dio ovog zaključka, i upućuje ga u javnu raspravu u 

trajanju do 11.12.2020. godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, radna tijela Gradskog vijeća, klubovi gradskih 

vijećnika, Gradonačelnik, javna preduzeća i javna ustanova Grada Sarajeva, gradske općine i 

Kanton Sarajevo, političke stranke koje participiraju u Gradskom vijeću. 

3. Kolegij Gradskog vijeća će razmotriti primjedbe, prijedloge i sugestije pristigle u javnoj 

raspravi i sačiniti izvještaj o provedenoj javnoj raspravi, utvrditi Prijedlog Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2021. godinu i uputiti ga Gradskom vijeću na razmatranje. 
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Ad 8) 

Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu 

 

Ad 9) 

Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je predložio, a gradski vijećnici prihvatili prijedlog 

da se o  tački 8. i tački 9. vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, da su materijale razmatrali Odbor za budžet i finansije, 

Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte, da su izvještaji radnih tijela dostupni gradskim 

vijećnicima, kao i Mišljenje Ministarstva finansija Kantona Sarajevo na Nacrt Budžeta Grada 

Sarajeva za 2021. godinu. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Administrativna komisija nakon 

razmatranja Nacrta Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu usvojila sljedeće zaključke: 

1. „Administrativna komisija predlaže Gradonačelniku da se, ukoliko nisu planirana, planiraju 

sredstva u Budžetu Grada Sarajeva za 2021. godinu, na poziciji stalna sredstva - za opremanje 

sale u Vijećnici, u kojoj bi se održavale sjednice radnih tijela i Kolegija Gradskog vijeća. 

2. Adminstrativna komisija sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt Budžeta 

Grada Sarajeva za 2021. godinu kako je utvrđen i uputi ga u javnu raspravu.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za budžet i finansije 

nakon razmatranja Nacrta Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu usvojio sljedeće zaključke: 

1. „Odbor za budžet i finansije predlaže Gradonačelniku i Gradskom vijeću da se u zaključak 

kojim se utvrđuju učesnici u javnom raspravi dodaju i gradski vijećnici. 

2. Odbor za budžet i finansije poziva gradske vijećnike da uzmu učešće i da se maksimalno 

angažuju u javnoj raspravi o Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu, te dostave svoja 

mišljenja i prijedloge na dostavljeni Nacrt Budžeta, kako bi Gradonačelnik mogao razmotriti 

iste, te ukoliko prihvati, uvrstiti u Prijedlog Budžeta. 

3. Odbor za budžet i finansije konstatuje da je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu 

sačinjen u skladu s Zakonom o budžetima u Federaciji BiH. 

4. Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt 

Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu kako je utvrđen i uputi ga u javnu raspravu. 

5. Odbor za budžet i finansije konstatuje da je upoznat od strane pomoćnice Gradonačelnika za 

finansije da je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu dostavljen na mišljenje 

Ministarstvu finansija Kantona Sarajevo, te se očekuje da će navedeno mišljenje na Nacrt 

Budžeta biti dostavljeno do održavanja 43. sjednice Gradskog vijeća.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Komisija za Statut i akte nakon 

razmatranja Nacrta Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu usvojila sljedeće zaključke: 

1. „Komisija za Statut i akte predlaže da se u Budžetu Grada Sarajeva za 2021. godinu planiraju 

sredstva za finansiranje izrade dvanaestog toma Enciklopedijskog rječnika bosanskog jezika, 

autora Dževada Jahića, u iznosu od najmanje 10.000,00 KM, te sugeriše Gradonačelniku da 

ovaj prijedlog Komisije tretira kao prilog javnoj raspravi na Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 

2021. godinu. 

2. Komisija za Statut i akte konstatuje da je utvrđeni Nacrt akta dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri, predložen u propisanoj formi i osnovan na Zakonu i 

Statutu Grada Sarajeva, i predložen u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 
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te sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 

2021. godinu, kako je utvrđen i uputi ga u javnu raspravu.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za budžet i finansije 

nakon razmatranja Nacrta Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu usvojio 

sljedeće zaključke: 

1. „Odbor za budžet i finansije predlaže Gradonačelniku i Gradskom vijeću da se u zaključak 

kojim se utvrđuju učesnici u javnoj raspravi dodaju i gradski vijećnici. 

2. Odbor za budžet i finansije konstatuje da je Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 

2021. godinu sačinjena u skladu s Zakonom o budžetima u Federaciji BiH. 

3. Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Nacrt Odluke 

o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu kako je utvrđen i uputi ga u javnu 

raspravu.“ 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Budžeta Grada Sarajeva 

za 2021. godinu upućuje u javnu raspravu, kako slijedi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu i 

isti upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Vijeće ministara BiH, Vlada Federacije BiH, Vlada Kantona 

Sarajevo, općine koje čine Grad Sarajevo, gradski vijećnici i klubovi vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu dostavlja se 

subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu upućuje se u javnu raspravu do 11.12.2020. 

godine.  

7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o izvršavanju 

Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu upućuje u javnu raspravu, kako slijedi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada 

Sarajeva za 2021. godinu i isti upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Vijeće ministara BiH, Vlada Federacije BiH, Vlada Kantona 

Sarajevo, općine koje čine Grad Sarajevo, gradski vijećnici i klubovi vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. 

godinu dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2021. godinu upućuje se u javnu 

raspravu do 11.12.2020. godine. 
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7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

 

 

Ad 10) 

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2021. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Komisija za međunarodnu suradnju, da je materijal razmatrala 

Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Komisija za Statut i akte usvojila 

sljedeće zaključke: 

1. „Komisija za Statut i akte sugeriše da Grad Sarajevo u saradnji sa Ministarstvom kulture i sporta 

Kantona Sarajevo i Narodnim pozorištem Sarajevo, podrži realizaciju predstave o kralju Tvrtku 

I Kotromaniću, koja bi se izvodila u gradovima u regiji i pobratimskim gradovima, te da se ovaj 

prijedlog Komisije tretira kao prilog javnoj raspravi na Nacrt Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2021. godinu. 

2. Komisija za Statut i akte konstatuje da je utvrđeni Nacrt akta dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri, predložen u propisanoj formi i osnovan u Statutu Grada 

Sarajeva, predložen u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva, te sugerira 

Gradskom vijeću da razmatra Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2021. 

godinu, kako je utvrđen i uputi ga u javnu raspravu.“ 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Zaključak 

kojim se Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2021. godinu upućuje u javnu 

raspravu, kako slijedi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2021. godinu koji je u prilogu ovog zaključka, i upućuje ga u javnu raspravu u 

trajanju do 11.12.2020. godine.  

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, klubovi gradskih vijećnika i Gradonačelnik.  

3. Zadužuje se Gradonačelnik da putem nadležne službe, provede javnu raspravu, te pripremi tekst 

Izvještaja o provedenoj javnoj raspravi i tekst Prijedloga Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2021. godinu, i dostavi ga Komisiji za međunarodnu suradnju na utvrđivanje 

i predlaganje Gradskom vijeću Grada Sarajeva. 

 

 

Ad 11) 

Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2021. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, da je materijal razmatrala Komisija za spomenike i 

Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima, kao i  

Obrazloženje Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2020. godinu. 
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Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Zaključak 

kojim se Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2021. godinu upućuje u javnu raspravu, kako slijedi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Programa podizanja spomenika i 

umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2021. 

godinu, koji je u prilogu ovog akta, i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju do 11.12.2020. 

godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika i drugi subjekti koji iskažu interes. 

3. Ovaj zaključak, čiji je sastavni dio Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih 

skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2021. godinu, 

tokom trajanja javne rasprave bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada 

Sarajeva, putem poveznice istaknute na naslovnoj stranici pod naslovom „Nacrt Programa 

podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad 

Sarajevo investitor za 2021. godinu”. 

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i gradskih 

vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrt Programa podizanja 

spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo 

investitor za 2021. godinu, tretirat će se kao prilog javnoj raspravi. 

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik i Komisija za spomenike 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

 

 

Ad 12) 

Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo 

za period 01.01.- 30.06.2020. godine sa Izvještajem o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2019. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač informacije Skupština JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo, da je 

materijal razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, Administrativna komisija 

i Odbor za budžet i finansije, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 

 

U raspravi je učestvovao gradski vijećnik Toni Vukadin i Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor 

Gavrić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja je dala Amela Kolovrat, pomoćnica 

Gradonačelnika za finansije i Muhidin Zametica, ispred JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

Sarajevo.  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javnog preduzeća “Olimpijski bazen Otoka” 

d.o.o. Sarajevo za period 01.01.- 30.06.2020. godine sa Izvještajem o finansijskoj reviziji Javnog 

preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2019. godinu. 
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Ad 13) 

Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata 

Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada 

Sarajeva “Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01. – 30.06.2020. 

godine 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač informacije Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o., da je materijal razmatrao Odbor 

za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim 

vijećnicima. 

 

U raspravi je učestvovao gradski vijećnik Nihad Uk i gradski vijećnik Toni Vukadin, a dodatna 

pojašnjenja i odgovore na pitanja je dao Ensar Eminović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i 

održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog 

interesa Grada Sarajeva “Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01. – 

30.06.2020. godine. 

 

 

Ad 14) 

Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove “Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI 

Sarajevo”/”Gradski muzeji” za period 01.01. – 30.06.2020. godine 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač informacije Upravni odbor JU „Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI 

Sarajevo“/“Gradski muzeji“, da je materijal razmatrao Odbor za društvene djelatnosti, te da je 

mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za društvene djelatnosti 

usvojio sljedeći zaključak: 

„Odbor za društvene djelatnosti sugeriše Gradskom vijeću da razmatra Informaciju o radu i 

poslovanju Javne ustanove “Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI Sarajevo”/”Gradski muzeji” za 

period 01.01. – 30.06.2020. godine kako je predložena i primi je k znanju, uz sugestiju Predlagaču da 

se do 43. sjednice Gradskog vijeća Informacija dopuni sa dijelom koji se odnosi na poslovanje Javne 

ustanove, kako je to Programom rada i utvrđeno, a što je Predlagač i prihvatio.“ 

 

U raspravi je učestvovao gradski vijećnik Samir Fazlić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 

je dala Subha Krajišnik, predsjednica Upravnog odbora JU „Muzej savremene umjetnosti ARS 

AEVI Sarajevo“/“Gradski muzeji“ i rukovodilac Stručne službe gradonačelnika Grada 

Sarajeva. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javne ustanove “Muzej savremene 

umjetnosti ARS AEVI Sarajevo”/”Gradski muzeji” za period 01.01. – 30.06.2020. godine.  
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Ad 15) 

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač informacije Gradonačelnik, da je materijal razmatrala Komisija za odnose 

s vjerskim zajednicama i crkvama, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

primilo k znanju Informaciju o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim 

zajednicama i crkvama. 

 

 

Ad 16) 

Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2020. godine 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač informacije Gradonačelnik, da je materijal razmatrao Odbor za budžet i 

finansije, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je napomenuo da je Odbor za budžet i finansije 

usvojio sljedeće zaključke: 

1. „Odbor za budžet i finansije konstatira da je Informacija sačinjena u skladu sa Zakonom o 

budžetima u Federaciji BiH, Odlukom o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2020. godinu 

i računovodstvenih standardima.  

2. Odbor za budžet i finansije je razmotrio i primio k znanju Informaciju o izvršenju Budžeta 

Grada Sarajeva za period 01.01. - 30.09.2020. godine sa tabelarnim prikazima, obrazloženjem, 

i prilogom periodičnog informisanja od 01.01. - 30.09.2020. godine i tabelama, koje su 

dostavljene Ministarstvu za finansije Kantona Sarajevo, te predlaže Gradskom vijeću da 

navedenu Informaciju razmatra i primi k znanju.“ 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

primilo k znanju Informaciju o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 

30.09.2020. godine. 

 

 

Ad 17) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić najavio je razmatranje vijećničkih pitanja i 

inicijativa.  

 

1. Gradski vijećnik Bajro Biber uputio je inicijativu kojom je predložio da Grad Sarajevo 

stanovnicima svoje četiri opštine refundira novce, koje su potrošili na prikupljanje neophodne 

dokumentacije, kako bi uopšte mogli konkurisati na konkurse, ili da se donese odluka da ta 

dokumentacija važi dodatnih šest mjeseci nakon isteka moratorija. 

 

2. Gradski vijećnik Bajro Biber uputio je inicijativu kojom je zatražio pojačano prisustvo 

policije u civilu na Vilsonovom šetalištu. 
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3. Gradski vijećnik Bajro Biber uputio je inicijativu kojom je zatražio da Grad Sarajevo, u 

skladu sa svojim mogućnostima, finansijski pomogne „KK Bosna“ koji je pred gašenjem. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je zaključio rad 43. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva i najavio održavanje 44. sjednice Gradskog vijeća u srijedu, 30.12.2020. godine, u Vijećnici.   

 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 12,20 sati.   

 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, koji 

se čuvaju u Gradskoj službi za Gradsko vijeće.      

  

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA   

Safet Krajišnik, s.r.   

 

  

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA   

Dr. Igor Gavrić, s.r. 

 
 


